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RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 40 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2014 m. gegužės 12 d. Nr. T2-40 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2014-04-30 11.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai 

(sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Jonas Šedbaras (dėl pateisinamų priežasčių). 

Posėdyje dalyvavo: 29 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas). 

Pasveikintos: Regina Bukauskienė, kuriai atiteko Nusipelniusio Lietuvos gydytojo titulas; Loreta 

Kalnikaitė, kuriai įteiktas Nusipelniusio sveikatos apsaugos darbuotojo garbės ženklas. 

Posėdžio pirmininkas įteikė padėkos raštą Gintui Navardauskui už pagalbą Lietuvos politinių 

tremtinių ir kalinių politinei sąjungai už paramą statant paminklą Lietuvos partizanams. 

Posėdžio pirmininkas informavo apie gautus Vyriausybės atstovo Tauragės apskrityje raštus: 

Reikalavimas „Dėl Lietuvos Respublikos administracinių teisės pažeidimų kodekso 5 

straipsnio 2 dalies ir Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 16 straipsnio 2 dalies 36 

punkto įgyvendinimo“. 

Reikalavimas „Dėl Lietuvos Respublikos triukšmo valdymo įstatymo 25 straipsnio 3 

dalies įgyvendinimo ir Lietuvos Respublikos Vyriausybės 2007 m. gruodžio 5 d. nutarimu Nr. 1305 

patvirtintų pirminės ir suvestinės triukšmo valdymo informacijos teikimo triukšmo prevencijos 

tarybai, Valstybės ir savivaldybių institucijoms bei visuomenei taisyklių 3.7 ir 4 punktų vykdymo“. 
Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-24), Savivaldybės tarybos 40 posėdis pradėtas.  

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-24) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Genovaitė Damulienė, Albinas Ežerskis, Raimundė Gečienė. Pirmininkė – Raimundė 

Gečienė. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad: 

12 klausimą „Dėl dalyvavimo Europos ekonominės erdvės finansinio mechanizmo LT03 

„Biologinė įvairovė ir ekosistemų funkcijos“ programos projektų finansavimo konkurse“ pristatys 

Stasys Aužbikas, o ne Kęstutis Ačas; 

19 klausimą „Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ 

direktoriaus 2013 metų veiklos ataskaitai“. Pristatys Vytautas Savickas, o ne Algirdas Šniepis; 

20 klausimą „Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ 

direktoriaus 2013 metų veiklos ataskaitai“ pristatys Edita Jakienė, o ne Antanas Katauskis. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta vienbalsiai (už-24). 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 20 d. sprendimu Nr. T1-38 

patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų biudžeto pakeitimo. 
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2. Dėl draudimo rūkyti vietų nustatymo Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje. 

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-7 „Dėl 

Šilalės rajono religinių bendruomenių rėmimo programos“ pakeitimo. 

4. Dėl Mokesčio už vaikų išlaikymą Šilalės rajono savivaldybės ikimokyklinio ugdymo 

įstaigose (grupėse) nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

5. Dėl Šilalės r. Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijos vidaus struktūros pertvarkymo. 

6. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės administracijos 2013 metų finansų kontrolės 

būklės ataskaitai. 

7. Dėl gatvės pavadinimo suteikimo Traksėdžio seniūnijos Dirkintų gyvenamojoje 

vietovėje. 

8. Dėl investicijų projekto rengimo ir teikimo Valstybės investicijų 2015-2017 metų 

programai. 

9. Dėl užsakovo funkcijų pavedimo Viešajai įstaigai Kaltinėnų pirminės sveikatos 

priežiūros centrui. 

10. Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti, 2014 metų objektų sąrašo patvirtinimo. 

11. Dėl valstybinės žemės sklypo įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus. 

12. Dėl dalyvavimo Europos ekonominės erdvės finansinio mechanizmo LT03 „Biologinė 

įvairovė ir ekosistemų funkcijos“ programos projektų finansavimo konkurse. 

13. Dėl administracinio pastato pirkimo Savivaldybės nuosavybėn. 

14. Dėl atstumo nuo karinių ir sukarintos tarnybos, policijos ir kitų statutinių, sveikatos 

priežiūros, ugdymo įstaigų ir maldos namų, kuriuo draudžiama prekiauti alkoholiniais gėrimais, 

nustatymo. 

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. balandžio 25 d. sprendimu Nr. T1-

117 patvirtinto Vietos bendruomenių savivaldos 2013-2015 metų programos lėšų vietos 

bendruomenių sprendimams įgyvendinti Šilalės rajono savivaldybėje skyrimo ir naudojimo tvarkos 

aprašo pakeitimo. 

16. Dėl Savivaldybės finansinio turto investavimo ir UAB „Gedmina“ įstatinio kapitalo 

didinimo. 

17. Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės knygynas“ direktoriaus 2013 

metų veiklos ataskaitai. 

18. Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Gedmina“ direktoriaus 2013 metų 

veiklos ataskaitai. 

19. Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ direktoriaus 2013 

metų veiklos ataskaitai. 

20. Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ direktoriaus 

2013 metų veiklos ataskaitai. 

21. Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės vandenys“ direktoriaus 2013 

metų veiklos ataskaitai. 

22. Dėl palaikų parvežimo išlaidų kompensavimo. 

23. Dėl sutarties pasirašymo. 

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės žmonių saugaus elgesio vandenyje ir ant ledo taisyklių 

patvirtinimo. 

25. Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės 2013 metų metinių finansinių ataskaitų 

rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

26. Dėl Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 2013 metų metinių 

finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

27. Dėl Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 2013 metų 

metinių finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

28. Dėl Viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 2013 metų metinių finansinių 

ataskaitų rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 
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29. Dėl Viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos 2013 metų metinių finansinių ataskaitų 

rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

30. Dėl Viešosios įstaigos Pajūrio ambulatorijos 2013 metų metinių finansinių ataskaitų 

rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

31. Informacija apie UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro 2013 metų veiklą. 

32. Informacija apie UAB „Inservis“ 2013 metų veiklą. 

33. Informacija apie Šilalės rajono savivaldybės energinio efektyvumo didinimo 

daugiabučiuose namuose programos vykdymą. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 20 d. sprendimu 

Nr. T1-38 patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų biudžeto pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su pataisymais Europos 

Sąjungos struktūrinių fondų lėšų dalyje įrašyti „157,7“, o ne „121,4“ ir prašė jam pritarti.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

2. SVARSTYTA. Draudimo rūkyti vietų nustatymas Šilalės rajono savivaldybės 

teritorijoje. 

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl yra įtrauktas 1.5 papunktis, nors Narkotikų kontrolės komisijos 

posėdyje buvo nutarta jo neįtraukti. 

B. Sragauskienė informavo, kodėl yra įtrauktas. 

A. S. Karbauskienė klausė, kas vykdys kontrolę nerūkymo vietose. 

B. Sragauskienė informavo, kaip bus vykdoma kontrolė. 

T. Bartkus klausė, kiek kainuos nerūkymo vietų žymėjimas. 

B. Sragauskienė informavo, kiek Šilutės rajono savivaldybėje kainavo nerūkymo vietų 

žymėjimas. 

V. Noreika pasisakė apie sprendimo projektą dėl nerūkymo zonų. Siūlė šį klausimą atidėti 

ir nesvarstyti. 

B. Žirlienė sakė, kad Sveikatos apsaugos ministro įsakymu yra parašyta dėl nerūkymo 

vietos medicinos įstaigose. 

B. Sragauskienė sakė, kad Alkoholio ir tabako kontrolės įstatyme yra parašyta, kad 

viešose vietose yra draudžiama vartoti alkoholį ir rūkyti. Apie nerūkymo vietas buvo diskutuota. 

Sprendimo projektas yra parengtas tinkamai. 

J. Gudauskas pasisakė apie sprendimo projektą. Siūlė sprendimo projekto 1.5 papunktį 

išbraukti. 

G. Macevičius siūlė 1.5 papunktyje įtraukti, kad nerūkoma Šilalės pirminės sveikatos 

priežiūros įstaigų teritorijose. 

S. Paulikienė sakė, kad kas yra numatyta įstatyme, nebereikėtų kartoti. 

G. Macevičius atsisakė savo siūlymo. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pasiūlymą, kad būtų išbrauktas 1.5 papunktis. 

NUTARTA. Pritarti pasiūlymui, kad būtų išbrauktas sprendimo projekto 1.5 papunktis 

(balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ-19, PRIEŠ-0, NEBALSAVO-5. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. 

T1-7 „Dėl Šilalės rajono religinių bendruomenių rėmimo programos“ pakeitimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais 1 punkte 

išbraukiant žodį „tvirtinimo“ ir prašė jam pritarti. 
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Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

4. SVARSTYTA. Mokesčio už vaikų išlaikymą Šilalės rajono savivaldybės ikimokyklinio 

ugdymo įstaigose (grupėse) nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. Aprašo 7.2, 7.3, 7.4 papunkčius išdėstyti taip: „7.2. jei šeima augina tris ir daugiau vaikų 

(vaikai iki 18 metų arba vyresni iki 24 metų, jei mokosi visų tipų mokymo įstaigų dieniniame 

skyriuje), pateikus vaiko gimimo liudijimo kopiją ir mokymąsi patvirtinančius dokumentus; 7.3. jei 

abu ar vienas iš tėvų iki 24 metų mokosi visų tipų mokymo įstaigos dieniniame skyriuje (pagal 

mokymo įstaigos pažymas); 7.4. vaikams, kurių tėvas ar mama atlieka tikrąją karo tarnybą“. 

V. Noreika siūlė 7.4 punkte įrašyti policijos ir gaisrininkų. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad sąrašo didinti nereikėtų. 

I. Ričkuvienė klausė, kodėl prie sprendimo projekto nėra antikorupcinio vertinimo. 

R. Kuzminskai sakė, kad rengėjas nusprendė neatlikti antikorupcinio vertinimo.  

V. Jucius siūlė Aprašo 6 punktą išbraukti. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad ikimokyklinio ugdymo krepšelis yra keturioms ugdymo 

valandoms. 6 punktas yra reikalingas, nes tokiu atveju nėra būtinybės rinkti iš tėvų pinigus 

smulkioms išlaidoms. Siūlė palikti 6 punktą. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už V. Noreikos pasiūlymą, kad 7.4 punkte įrašyti 

papildomai policininkus ir gaisrininkus. 

NUTARTA. Nepritarti pasiūlymui (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 11, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 13. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už V. Juciaus pasiūlymą, kad iš Aprašo būtų 

išbrauktas 6 punktas. 

NUTARTA. Nepritarti pasiūlymui (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 12, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 12. (Nebalsavo posėdžio pirmininkas). 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 9. 

 

5. SVARSTYTA. Šilalės r. Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijos vidaus struktūros 

pertvarkymas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. Preambulėje patikslinti taip: „Lietuvos Respublikos Vyriausybės 2011 m. birželio 29 d. 

nutarimu Nr. 768 „Dėl Mokyklų, vykdančių formaliojo švietimo programas, tinklo kūrimo taisyklių 

patvirtinimo“ patvirtintų Mokyklų, vykdančių formaliojo švietimo programas, tinklo kūrimo 

taisyklių 21 ir 36 punktais“. 

I. Ričkuvienė sakė, kad preambulėje reikia patikslinti nutarimą, o ne įrašyti naują. 

T. Bartkus klausė, ar buvo sprendžiama, kas bus daroma su likusiais pastatais. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad dėl pastatų priklausomumo reikės spręsti. 

J. Gudauskas sakė, kad pasiūlymų dėl liksiančių tuščių pastatų yra įvairių. 

V. Jucius sakė, kad reikia nuimti iškabą nuo buvusios Žvingių pagrindinės mokyklos 

pastato. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 5. 

 

6. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės administracijos 2013 metų 

finansų kontrolės būklės ataskaitai. 

Pranešėja Rasa Monkevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 
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7. SVARSTYTA. Gatvės pavadinimo suteikimas Traksėdžio seniūnijos Dirkintų 

gyvenamojoje vietovėje. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. Preambulėje patikslinti vietoje „Numerių pastatams, patalpoms, butams ir žemės sklypams, 

kuriuose pagal jų naudojimo paskirtį (būdą) ar teritorijų planavimo dokumentus leidžiama pastatų 

statyba, suteikimo, keitimo ir apskaitos“ įrašyti „Pavadinimų gatvėms, pastatams, statiniams ir 

kitiems objektams suteikimo, keitimo ir įtraukimo į apskaitą“. 

I. Ričkuvienė teikė pastabą, kad preambulėje buvo pateiktas ne tas teisės aktas, kuris 

turėjo būti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

8. SVARSTYTA. Investicijų projekto rengimas ir teikimas Valstybės investicijų 2015-

2017 metų programai. 

Gintautas Macevičius nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

9. SVARSTYTA. Užsakovo funkcijų pavedimas Viešajai įstaigai Kaltinėnų pirminės 

sveikatos priežiūros centrui. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

10. SVARSTYTA. Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės 

rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir 

saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2014 metų objektų sąrašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. Objektų sąrašo 61 punkte vietoje „2380“ įrašyti „556“. 

T. Bartkus klausė, kaip nuspręsta Kvėdarnoje tvarkyti šias gatves. 

S. Aužbikas sakė, kad gatvės tvarkymams lėšos yra ribotos, dėl gatvių tvarkymo pirmumo 

yra aptarta su seniūnais. 

A. Dobilas paaiškino, kodėl yra pasirinktos tvarkyti šios gatvės Kvėdarnos mstl. 

R. Vaitiekus teikė pastabą, kad objektų sąrašo 67 punkte objekto pavadinimas netikslus. 

V. Ačas sakė, kad Laukuvos mstl. objekto pavadinimas turėtų būti asfalto dangos 

remontas ir šaligatvių bortelių įrengimas. 

S. Aužbikas sakė, kad tai techninė klaida. 

V. Žemeckienė klausė, kam priklauso tvarkyti daugiabučių namų kiemus. 

S. Aužbikas sakė, kad daugiabučių namų gyventojai gali formuotis sklypą, lygiom dalim 

išsipirkti žemę. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

11. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 
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12. SVARSTYTA. Dalyvavimas Europos ekonominės erdvės finansinio mechanizmo 

LT03 „Biologinė įvairovė ir ekosistemų funkcijos“ programos projektų finansavimo konkurse. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

13. SVARSTYTA. Administracinio pastato pirkimas Savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pataisymu sprendimo 

projekto 1 punkte išbraukti žodį „ar“ ir išbraukti 6 punktą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

14. SVARSTYTA. Atstumo nuo karinių ir sukarintos tarnybos, policijos ir kitų statutinių, 

sveikatos priežiūros, ugdymo įstaigų ir maldos namų, kuriuo draudžiama prekiauti alkoholiniais 

gėrimais, nustatymas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

I. Ričkuvienė teikė pastabą, kad šis sprendimo projektas prieštarauja Alkoholio kontrolės 

įstatymo 18 straipsnio 3 dalies 1 punktui, nes pateiktas 50 metrų atstumas nėra suderintas su 

įstaigos vadovais. Siūlė šį atstumą pakeisti. 

V. Noreika klausė, kaip buvo nuspręsta įrašyti 50 metrų atstumas nors gyventojų atliktoje 

apklausoje buvo nurodytas 500 metrų atstumas. 

R. Kibelienė sakė, kad gyventojų apklausos rezultatai dėl atstumų, neturėjo įtakos 

rengiamam sprendimo projektui. Gyventojų apklausa buvo atlikta norint išsiaiškinti nuomonę. Sakė, 

kad atstumo nustatymui reikia suderinti tik su įstaigomis. 

R. Vaitiekus sakė, kad vadovaujantis įstatymu atstumas buvo suderintas su įstaigomis ir 

nuspręsta atlikti gyventojų apklausą. Rezultatai yra pateikti prie sprendimo projekto susipažinimui. 

Buvo pasiūlytas 50 metrų atstumas todėl, kad išanalizavus situaciją rajone nustatyta, kad jeigu 

pasikeistų prekybos savininkas reikės, naujai įstaigai įsigyti alkoholio licenciją. Dauguma esančių 

parduotuvių šiuo metu patenka į 50 metrų atstumą. Pasikeitus savininkui, nebebus galima išduoti 

licencijos prekiauti alkoholiu. Vyriausybės atstovės nuomone, 50 metrų atstumas nėra tinkamas ir jį 

reikia pakeisti į 200 metrų atstumą. Nėra žinoma, kokia bus įtaka vienai ar kitai įmonei.  

I. Ričkuvienė sakė, kad pagal sprendimo projekto 2 punktą atsidarius naujai įmonei 

patalpose, kuriose prieš tai buvo tos pačios veiklos įmonė, naujos licencijos išsiimti nebereikės. Šis 

sprendimo projektas galios tik naujai statomoms įmonėms. 

V. Jucius siūlė nustatyti 200 metrų atstumą. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už V. Jucius pasiūlymą, kad būtų nustatytas 200 metrų 

atstumas. 

NUTARTA. Pritarti pasiūlymui, kad būtų nustatytas 200 metrų atstumas. 

BALSAVO: UŽ-20, PRIEŠ-0, NEBALSAVO-4. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 3. 

 

Posėdžio pirmininkas skelbė 15 min. pertrauką.  

Po pertraukos posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai. 

 

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. balandžio 25 d. sprendimu 

Nr. T1-117 patvirtinto Vietos bendruomenių savivaldos 2013-2015 metų programos lėšų vietos 

bendruomenių sprendimams įgyvendinti Šilalės rajono savivaldybėje skyrimo ir naudojimo tvarkos 

aprašo pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. Aprašo 6 punktą išdėstyti taip „VBT sudaroma iš 9 narių: 3 seniūnaičius deleguoja 

seniūnaičių sueiga, 3 atstovus demokratiniais principais išrenka ir deleguoja seniūnijos teritorijoje 
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veikiančios gausiausios ir veikliausios bendruomeninės organizacijos (įvertintos pagal 2 metų 

veiklos, bendruomenės narių skaičiaus ir finansinių ataskaitų duomenis), 1 atstovą deleguoja 

religinės bendruomenės ir bendrijos, 2 atstovus pasiūlo seniūnas iš Savivaldybės institucijų ir 

įstaigų atstovų, išskyrus mažas seniūnijas (Bilionių, Didkiemio, Palentinio, Tenenių, Žadeikių), 

kuriose VBT sudaroma iš 6 narių. Pavieniai vietos bendruomenės nariai, vietos gyventojų poreikius 

tenkinančių nevyriausybinių organizacijų, valstybės ir savivaldybės institucijų bei įstaigų atstovai 

sudaro ne daugiau nei 1/3 VBT narių skaičiaus“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

16. SVARSTYTA. Savivaldybės finansinio turto investavimo ir UAB „Gedmina“ įstatinio 

kapitalo didinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. Informavo 

apie pajamas ir išlaidas UAB „Gedmina“. 

A. S. Karbauskienė klausė, kaip susidaro skola už elektros naudojimą. 

R. Kibelienė sakė, kad šildomos ne tik salės, bet ir administracinės patalpos. 

A. S. Karbauskienė klausė, kodėl didėja skolos už karstus. 

R. Kibelienė sakė, kad su tiekėjais nebuvo atsiskaityta, nes trūko apyvartinių lėšų. 

V. Jucius išsakė nuomonę, kad UAB „Gedmina“ yra nuostolinga ir jos reikėtų atsisakyti. 

J. Gudauskas sakė, kad frakcijos gali teikti siūlymus. 

V. Noreika klausė, ar priėmus šį sprendimą, padėtis pagerės. 

J. Gudauskas sakė, kad dalinai pagerės. 

G. Macevičius sakė, kad UAB „Vlado medis“ įmonei galimai būtų nenaudinga nutraukti 

sutartį su UAB „Gedmina“. 

Pasisakė A. Ežerskis, V. Noreika, J. Gudauskas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 10, NEBALSAVO – 1. 

 

17. SVARSTYTA. Pritarimas uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės knygynas“ 

direktoriaus 2013 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Virginija Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

18. SVARSTYTA. Pritarimas uždarosios akcinės bendrovės „Gedmina“ direktoriaus 2013 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Donatas Grigalis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, kaip bus mažinamos įmonės skolos. 

D. Grigalis informavo apie skolų mažinimą. 

A. S. Karbauskienė klausė, kurie darbuotojai ir kuriam laikui buvo išėję neapmokamų 

atostogos. 

D. Grigalis sakė, kad neapmokamos atostogos nė vienam darbuotojui nebuvo skiriamos, 

tačiau kai kuriems darbuotojams buvo sumažintas atlyginimas, kiti darbuotojai išėjo iš darbo, 

kitiems mokama tik už pusę etato darbo. Ne kiekvienas žmogus nori dirbi tokį darbą.  

V. Noreika sakė, kad ,jo nuomone, UAB „Gedmina“ ir toliau dirbs nuostolingai. 

D. Grigalis sakė, kad atlikus remonto darbus, bus kokybiškesnės paslaugos. 

T. Bartkus klausė, kaip kito direktoriaus atlyginimas. 

D. Grigalis informavo apie atlyginimo kitimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 5. 
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19. SVARSTYTA. Pritarimas uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ 

direktoriaus 2013 metų veiklos ataskaitai. 

Rolandas Toleikis nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėjas Vytautas Savickas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

B. Žirlienė domėjosi apie laiptinių šildymą. 

V. Savickas sakė, kad atskirai už laiptinių šildymą nėra mokama. Vadovaujantis Šilumos 

paskirstymo metodika už bendro naudojimo patalpas reikia mokėti. 

V. Jusius klausė, kada planuojama atnaujinti Kvėdarnos mstl. šilumos trasas. 

V. Savickas sakė, kad Kvėdarnos mstl. šilumos trasų reikėtų atnaujinti apie 2 km. ir tai 

kainuotų apie 2 mln. Lt. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

20. SVARSTYTA. Pritarimas uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ 

direktoriaus 2013 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Edita Jakienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar įmonėje yra vykdomas auditas. 

E. Jakienė sakė, kad šiuo metu auditas yra baigtas. 

A. S. Karbauskienė klausė, kodėl nebedirba direktorius. 

E. Jakienė sakė, kad tai buvo direktoriaus sprendimas išeiti iš darbo. 

V. Jucius klausė, kodėl valdybos pirmininkai neteikia ataskaitų. 

J. Gudauskas sakė, kad įmonės direktorius pateikė prašymą atleisti iš darbo ir valdyba jo 

prašymą patenkino. 

T. Bartkus klausė, nuo kada direktorius nebedirba. 

E. Jakienė sakė, kad nuo balandžio mėnesio pradžios. 

A. S. Karbauskienė klausė, kada bus pateiktos audito išvados. 

J. Gudauskas sakė, kad artimiausiame komiteto posėdyje. 

V. Jucius klausė, kodėl įmonės direktoriau buvo leidžiama išeiti neatlikus audito. 

J. Gudauskas sakė, kad jei bus kokių finansinių pažeidimų, bet kada galima perduoti 

teisinėm institucijom tai nagrinėti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 9. 

 

21. SVARSTYTA. Pritarimas uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės vandenys“ 

direktoriaus 2013 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Edmundas Auškalnis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kaip sekasi įgyvendinti Pajūryje vykdomą projektą. 

E. Auškalnis informavo apie projekto vykdymą Pajūryje. 

A. Ežerskis pasisakė apie įmonės veiklą. 

V. Jucius klausė, ar reikia didinti vandens kainą. 

E. Auškalnis sakė, kad šiuo metu nereikia didinti vandens kainos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

22. SVARSTYTA Palaikų parvežimo išlaidų kompensavimas. 

Pranešėja Regina Armonienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

Vytautas Jucius, Virginijus Noreika išėjo iš posėdžių salės. 
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23. SVARSTYTA. Sutarties pasirašymas. 

Pranešėja Regina Armonienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Virginijus Noreika grįžo į posėdžių salę. 

 

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės žmonių saugaus elgesio vandenyje ir ant 

ledo taisyklių patvirtinimas. 

Pranešėja Silva Paulikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Vytautas Jucius grįžo į posėdžių salę. 

 

25. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės 2013 metų metinių 

finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Gintautas Macevičius, Genovaitė Damulienė ir Birutė Žirlienė nusišalino nuo klausimo 

svarstymo. 

Pranešėjas Antanas Damulis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, kiek gauta pelno už išnuomotas patalpas laboratorijai. 

A. Damulis sakė, kad už išnuomotas patalpas per 8 mėnesius nuo gegužės mėnesio gauta 

68 tūkst. Lt, nes nebereikėjo mokėti laborantams atlyginimo ir nebereikėjo pirkti regentų. 

A. Ežerskis klausė, koks yra įstaigos kreditorinis įsiskolinimas. 

A. Damulis sakė, kad įsiskolinimas yra sumažintas apie 120 tūkst. Lt, nes buvo 

sumažintos kanceliarinės išlaidos, darbo užmokesčiai, išmokos. Įstaigoje teikiamos įvairios 

paslaugos, pagerėjo paslaugų kokybė ir kiekybė. 

T. Bartkus klausė, kiek įstaigoje dirba specialistų be medicininio išsilavinimo, kurie teikia 

medicinos paslaugas. 

A. Damulis sakė, kad įstaigoje dirba tik su medicininiu išsilavinimu specialistai. 

A. Ežerskis klausė, kurios srities specialistams buvo sumažinti atlyginimai. 

A. Damulis sakė, kad mažinimų nebuvo, bet kiekvienas darbuotojas ėjo 10 dienų 

neapmokamų atostogų. 

V. Jucius klausė, ar direktorius turi ir kitas pareigas. 

A. Damulis sakė, kad turi edukologo pareigas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

26. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 2013 

metų metinių finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Gintautas Macevičius ir Birutė Žirlienė nusišalino nuo klausimo svarstymo 

Pranešėja Vida Macevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

27. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 2013 

metų metinių finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Kristina Bumblienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, ar ataskaita buvo svarstyta stebėtojų tarybos posėdyje. 

K. Bumblienė sakė, kad buvo svarstyta kovo mėnesį. 

R. Toleikis sakė, kad kaip stebėtojų tarybos narys nebuvo pakviestas. 

K. Bumblienė sakė, kad nežino, dėl kokių priežasčių jis nebuvo pakviestas. 
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A. S. Karbauskienė klausė, kodėl įstaigos ataskaitos nepristato vyr. gydytojas K. 

Andrijauskas. 

K. Bumblienė sakė, kad gydytojas jau anksti buvo suplanavęs atostogas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 5. 

 

28. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 2013 metų metinių 

finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Irena Beržanskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

29. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos 2013 metų metinių 

finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Ieva Irena Demereckienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

30. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Pajūrio ambulatorijos 2013 metų metinių finansinių 

ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Saulė Olendrienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

31. Informacija apie UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro 2013 metų veiklą. 

Pranešėjas Leonas Leikus pristatė informaciją (pridedama). 

T. Bartkus klausė, ar yra gautas finansavimas dėl mechaninių biologinių apdorojimo 

įrenginių. 

L. Leikus sakė, kad finansavimas šiuo metu dar nėra gautas. Yra pasirašytos sutartys su 

vežėju dėl atliekų vežimo. 

T. Bartkus klausė, kas bus atliekų vežėjas. 

L. Leikus sakė, kad UAB Šilalės komunalinis ūkis. 

K. Komskis informavo apie Šilalės rajone vykdomą rinkliavą už komunalinių atliekų 

surinkimą. 

 

32. Informacija apie UAB „Inservis“ 2013 metų veiklą. 

Pranešėjas Svajūnas Masla pristatė informaciją (pridedama). 

 

33. Informacija apie Šilalės rajono savivaldybės energinio efektyvumo didinimo 

daugiabučiuose namuose programos vykdymą. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė informaciją (pridedama). 

 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad kitas Tarybos posėdis numatomas gegužės 29 dieną, 

o komitetų posėdžiai gegužės 26 d. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas     Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė                       Raimonda Kniulytė 


